
Friesch Dagblad, 25 juni 2015, pagina 24.

Staten willen niet opnieuw
bijpassen voor FUMO
: Verzelfstandigde milieudienst

heeft miljoen meer nodig dan
begroot

: Provincie gaat nog eens kijken
naar inhuur personeel

Erik Betten

Leeuwarden | Provinciale Staten wil-
len niet dat de provincie meer blijft
betalen aan de milieudienst FUMO
dan was begroot. In 2014 kostte de
verzelfstandigde organisatie voor
toezicht, handhaving en vergunning-
verlening 653.000 euromeer dan ver-
wacht. Voor 2015 lijkt de provincie
een miljoen euro meer kwijt te zijn
dan geraamd. Statenbreed heerste
gisteren onvrede over die situatie, zo-
als die naar voren kwam bij de be-
spreking van de jaarstukken over
2014.

De partijen nemen het FUMO
(Fryske Utfieringstsjinst Miljeu en
Omjouwing) kwalijk dat er nog geen
bedrijfsplan ligt en ook nog geen
meerjarenbegroting. De VVDwees er
onder meer op dat de uitvoeringsor-
ganisatiehetnogniet lukt omgenoeg
werk uit te voeren. De FNP vroeg zich
af hoe gedeputeerde Sander de Rou-
we vanplan is de FUMO ‘in de hand te
houden’.

Kritisch
De Rouwe kondigde aan de organisa-
tie kritisch te blijven volgen, maar
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wees er ook op dat de in 1 januari
2014 verzelfstandigde dienst vorig
jaar wel met een positief saldo af-
sloot. De provincie is aandeelhouder
in de Gemeenschappelijke Regeling,
waarin ook de Friese gemeenten en
Wetterskip Fryslân deelnemen.

Het pijnpunt dat de andere aan-
deelhouders niet genoeg gebruikma-
ken van de diensten van hun eigen
FUMO,maar geschikte klussen uitbe-
steden aan commerciële bureaus,
kwamniet aan de orde. Het bleef dan
ook bij een oproep van de Staten aan
De Rouwe om steviger met zijn vuist
op tafel te slaan.

Payrolling
De Partij van de Arbeid greep een
overschot op de bedrijfsvoering van

de provincie - anderhalfmiljoen euro
in 2014 - aan om te pleiten voor het in
vaste dienst nemen van de tien
schoonmakers, acht kantinemede-
werkers en zeven afdelingssecreta-
resses die nu nog via een payrollcon-
structie worden ingehuurd. ,,Door
vijftien jaar lang een ton daarvoor te
reserveren, zorgen we dat eventuele
meerkosten zijn gedekt”, aldus Sta-
tenlid Hetty Janssen.

Ook D66 en de ChristenUnie wil-
den deze groep provinciaal ambte-
naar maken. Het kwam Janssen op
een pittige reactie van Klaas van der
Hoek van de SP te staan. ,,Waarom
komt u hier numee terwijl u daar ze-
ventig jaar de tijd voor heeft gehad?”
Ook de andere coalitiepartijen CDA,
VVD en FNP wezen het voorstel af.
,,We moeten geen mensen in vaste
dienst nemen op takenwaarwij geen
specialist in zijn”, aldus VVD-Staten-
lid Leo Pieter Stoel.

De Rouwe deed wel de toezegging
dat er in het najaar een visie komt op
het personeelsbeleid van de provin-
cie. Daarin komt dan ook dit onder-
deel aan de orde.

Traag betalen
De Rouwe ging ook in op de kritiek
van de ChristenUnie dat de provincie
te boek staat als een trage betaler van
rekeningen.Hij lietwetendat dit jaar
wél de norm wordt gehaald van het
voldoen van 90 procent van de reke-
ningen, binnen 30 dagen. ,,Onze am-
bitie is zelfs om 90 procent binnen 21
dagen te halen.”


